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1. Czy docierały do Państwa informacje o niepokojącym zachowaniu dyrektora? 

W nawiązaniu do naszej wypowiedzi jako reprezentantek Związku Zawodowego udzielonej 

pani redaktor Angelice Pitoń z Gazety Wyborczej, potwierdzamy, że dochodziły do nas głosy 

na temat niepokojącego zachowania pana dyrektora wobec pracowników teatru.  

2. Kiedy ZZ zaprezentuje wypracowane stanowisko w tej sprawie? 

Teraz dla nas kluczowe są przygotowania do przeprowadzenia konkursu. Na tym właśnie się 

koncentrujemy. Jesteśmy w porozumieniu z p. Katarzyną Olesiak, dyrektor Wydziału Kultury 

Miasta Krakowa. Widzimy konieczność oceny wypowiedzi zamieszczonych w artykule pani 

Angeliki Pitoń z punktu widzenia naruszenia prawa. Potrzebujemy w tej kwestii pomocy 

prawnej, a to wymaga czasu. Na tym etapie deklarujemy, że wszystkie podjęte przez Związek 

Zawodowy działania mają służyć obronie praw pracowniczych. 
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